

HONG KONG COMPOSERS SHOWCASE

香港作曲家巡禮





由**梵志登**帶領公開排練及討論四首新作，港樂及指揮**韋默朗**作正式首演，現場觀眾即場投票選出最喜愛作品

Public working session led by **Jaap van Zweden** • Performances of each piece conducted by **Aldert Vermeulen** •
An audience vote for the favourite piece

四位新進香港作曲家作品首演

4 PREMIERES

-  葉浩堃 《破繭》
-  馮迪倫 《獅山序曲》
-  梁智軒 《飛龍雲舞》
-  陳啟揚 《欲明》

-  Austin YIP *Metamorphosis*
-  LEUNG Chi-hin *Dragon Soars in the Cloud Billows*
-  FUNG Dic-lun *Lion Rock Overture*
-  CHAN Kai-young *Climbing to the Light*

7 JAN 2017 Sat 3pm

香港文化中心音樂廳

Hong Kong Cultural Centre Concert Hall

免費入場，須預先登記

Admission is free. Registration required hkphil.org/composers

香港管弦樂團

HONG KONG PHILHARMONIC ORCHESTRA

香港作曲家巡禮

2017年 **1月7日** 星期六 下午3時 香港文化中心音樂廳

音樂會費用全免，觀眾可於2016年12月19日上午10時於 hkphil.org/composer 登記。

「是次活動代表了港樂為培育本地人才投放的資源。透過委約，我們為作曲家提供了獨特的演出機會，專業發展及讓公眾認識他們的機會。我們希望將來能有機會於港樂音樂會中演奏他們的作品。」 港樂藝術策劃總監韋雲暉

為致力推動本地音樂人才的發展，港樂籌辦2017香港作曲家巡禮，委約四位新進香港作曲家，各自為管弦樂團創作一首富節慶氣氛的短曲。現場觀眾將成為此活動重要的一環——聆聽我們的音樂總監梵志登即席就委約作品與作曲家作公開研討，並欣賞由港樂演奏這四首樂曲的世界首演。最後，當然還需要各位的一票，選出你最喜愛的作品！

節目 葉浩堃《破繭》 梁智軒《飛龍雲舞》 馮迪倫《獅山序曲》 陳啟揚《欲明》



HONG KONG COMPOSERS SHOWCASE

7 JAN 2017 Sat 3pm Hong Kong Cultural Centre Concert Hall

Free admission, registration will begin on 19 Dec, 10am at hkphil.org/composers

“This event represents a real investment by the HK Phil in Hong Kong talent. By commissioning these composers we are offering unique performance opportunities, professional development, and exposure. We hope to find performance opportunities for the works in our future concerts.” Raff Wilson, HK Phil’s Director of Artistic Planning

Dedicated to the development of local talent, the 2017 HK Phil Hong Kong Composers Showcase features four emerging composers commissioned to write a festive overture for orchestra. The audience will be an important part of the event! Hear Music Director Jaap van Zweden publicly discuss each piece with its composer on the spot. Then enjoy the world premiere of each work, performed by the HK Phil. And finally – vote for your favourite piece!

Programme Austin YIP *Metamorphosis* LEUNG Chi-hin *Dragon Soars in the Cloud Billows*
FUNG Dic-lun *Lion Rock Overture* CHAN Kai-young *Climbing to the Light*

節目查詢 **2721 2332**

主辦機構保留更改節目及表演者而不作事先通知或退票的權利 | 遲到人士可能不獲進場 | 招待六歲或以上人士 | 音樂會場2.5小時包括一節中場休息

Programme Enquiries **2721 2332**

Programmes and artists are subject to change without notice or refund | Latecomers may not be admitted | Suitable for ages 6 and above | Concerts runs for approx. 2.5 hours with an interval

www.hkphil.org